天保民學校

通告 (二零二二至二三年三月份)

- (一)學生手冊:請留意每月進度報告、行事曆、時間表及家長通訊各欄,以保持密切聯繫。
- (二) 本校訂於五月二日(星期二)起轉換夏季校服,有關校服及運動服需注意事宜,請參閱家長手冊第十七項。
- (三)三月七日(星期二)為教職員專業發展日,學生當日毋須回校上課,祈為留意。
- (四)為預防新型冠狀病毒病及流行性感冒等疾病在校園擴散,請家長繼續每天為子女在上學前量度體溫及進行 2019 冠狀病毒病快速抗原檢測,並於手冊內之「量度體温及快速抗原檢測記錄表」作記錄,以便檢查。
- (五) 三月份應交費用,將於三月三十一日,經自動轉帳收取,祈為留意。

此致 貴家長

> 天保民學校謹啟 二零二三年二月二十四日

Mary Rose School 2022-2023

To: All parents

Date: 24th February, 2023

Monthly Circular (March)

- 1. Student Handbook: Please check or sign each section in the Student's handbook every day for any updates including the "Parents/Teachers Correspondence", Progress Report, Calendar and Time-table to maintain regular communication.
- 2. Students are required to wear summer school uniform starting on 2nd May, 2023 (Tuesday). Please refer to item no. 17 of the Parent's Handbook for details and regulations regarding the summer school uniform.
- 3. School will be closed on 7th March, 2023 (Tuesday) for Staff Development Day. Students do not have to come back to school.
- 4. To prevent the spread of diseases such as COVID-19 and influenza in school, parents/guardians please mark down the temperature and the result of the COVID-19 Rapid Antigen Test of your child on the Student's Handbook every day before sending him/her to school.
- 5. Fees for March 2023 will be charged via Autopay on 31st March, 2023.

<For any enquiries, please contact the school social worker.>

Mary Rose School